
Protokół Nr L/17 
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 29 grudnia 2017 roku 
 
 

Otwarcie obrad – godz. 15.13 
Zamknięcie obrad – godz. 17.43 
 
Ad. 1 
 
Obrady L sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając radnych i 
przybyłych gości.   
 
Ad. 2 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, gości 
zaproszonych oraz pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki do protokołu). 
 
Ad. 3 
 
Na Sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Pawła Wielgusa. 

 
Ad. 4 
 
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 20 grudnia 2017 roku. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 
Głosowało 15 radnych: za - 15     przeciw - 0       wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 5   
 
Przewodniczący RM zapytał, czy są uwagi i propozycje do proponowanego porządku obrad. 
(proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Nie wniesiono uwag i propozycji do proponowanego porządku obrad i przystąpiono do 
głosowania nad jego przyjęciem. 
Głosowało 15 radnych: za - 15     przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 6 
 
Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres od 1 
grudnia 2017 roku do 29 grudnia 2017 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).   
 
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
 
Ad. 7 
 
Przewodniczący RM - poprosił dyrektorów poszczególnych placówek oświatowych o złożenie 
informacji z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 



D. Pawlicka - Dyrektor Integracyjnego Radkowskiego Zespołu Żłobków złożyła informacje z 
działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
M. Górska - w zastępstwie Dyrektor Gminnego Przedszkola Publicznego z Oddziałami 
Integracyjnymi w Radkowie złożyła informacje z działalności w okresie międzysesyjnym 
(informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
M. Ciechanowicz - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wambierzycach złożyła 
informacje z działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do 
protokołu).  
 
M. Kaleta - Białas - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ścinawce Dolnej złożyła 
informacje z działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
D. Florczak - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Radkowie złożyła informacje z działalności w 
okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
R. Borkowski - Dyrektor Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi w Ścinawce 
Średniej złożył informacje z działalności w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
O godz. 1648 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz.1612 Przewodniczący RM wznowił obrady 
 
Po przerwie liczba radnych zmniejszyła się do 14 - z udziału w obradach zwolnił się  radny 
Bogusz Drożdż. 
 
 
Ad. 8 
 
Burmistrz - złożył sprawozdanie za rok 2017 z zakresu zgłoszonych wobec Gminy Radków 
żądań związanych z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
oraz wydanych decyzji ustalających opłaty planistyczne (sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań.  
 
 
Ad. 9 
 
DRUK NR 1  o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radków 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 



B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.  
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
Nikt z radnych nie miał żadnych uwag.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych: za - 14        przeciw - 0          wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 2  w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2017 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji w 
sprawie przedmiotowego projektu uchwały.  
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
 Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
Nikt z radnych nie miał żadnych uwag.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych: za - 14        przeciw - 0            wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 3 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Radków 
na lata 2017-2021 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego  pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.  
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały.. 
Nikt z radnych nie miał żadnych uwag.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych: za - 14        przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 



 

DRUK NR 4 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości bez 
obowiązku dokonania dopłaty ze względu na różną wartość zamienianych 
nieruchomości 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Mielniczuk - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
Nikt z radnych nie miał żadnych uwag. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych: za - 14         przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 5 w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2018 oraz Miejsko-Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
Nikt z radnych nie miał żadnych uwag.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych: za - 14         przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 6 w sprawie przyjęcia Programu Polityki Zdrowotnej pn.: „Drenaż 
limfatyczny u mieszkanek Gminy Radków po mastektomii” 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 



B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.   
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
Nikt z radnych nie miał żadnych uwag.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych: za - 14        przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
 
DRUK NR 7 w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Radkowie na 2018 rok 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.   
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały.. 
Nikt z radnych nie miał żadnych uwag.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych: za - 14        przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
 
Ad. 10 
 
A. Mielniczuk - odniósł się do złożonego sprawozdania złożonego przez Burmistrza w kwestii 
nowo wybudowanej drogi w Ratnie Górnym. Podziękował Burmistrzowi za tą inwestycję i 
podkreślił, że będzie ona dobrze służyła mieszkańcom oraz gościom. 
Ma jednak w tej sprawie dwa zapytania: 

1. Czy droga ta będzie oświetlona?. 
2. Czy zostanie oznakowana w taki sposób aby nie była inaczej użytkowana jako droga 

dla pieszych i rowerzystów?. 
 
Burmistrz - odpowiadając radnemu poinformował, że również  cieszy się, że udało się drogę 
zrobić. W kwestii oświetlenia tej drogi poinformował, że nie obiecuje wykonać tego zadania w 
2018r. Zadeklarował, że będzie poszukiwał na ten cel środków gdy tylko pojawi się jakiś 
program z którego będzie można pozyskać  środki na taką inwestycję. Jeżeli natomiast 



chodzi o oznakowanie tej drogi Burmistrz poinformował, że jeżeli tylko zostanie zatwierdzony 
projekt organizacji ruchu na tej drodze to zostanie ona właściwie oznakowana. 
 

Ad. 11 
 
Nie zgłoszono. 
 
Ad. 12 

Przewodniczący RM poinformował, że wpłynęło pismo z Dolnośląskiego Oddziału 
Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia we Wrocławiu w sprawie możliwości 
zakontraktowania świadczeń w zakresie rehabilitacji ambulatoryjnej przez podmiot 
MEDICOR w Ścinawce Średniej. 
 
Burmistrz - poinformował o planowanych wydarzeniach w 2018r.w których gmina będzie 
uczestniczyć  tj. 
-  o obchodach 800-lecia Wambierzyc, gdzie przewidywany jest szereg różnych imprez, 
-  o dożynkach diecezjalnych które od 2018r. będą się odbywać  w Wambierzycach, 
-  o 100- leciu odzyskania niepodległości, 
-  o wykonywaniu sztandaru dla Gminy Radków zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej. Sztandar 
jest w trakcie wykonywania i ,że została już zakupiona gablota w celu jego wyeksponowania. 
Uroczystość z tym związana odbędzie się prawdopodobnie w miesiącu lutym 2018r. 
- o trudnym roku wyborczym. 
Burmistrz poinformował również o planowanych inwestycjach w 2018r. 
  
Burmistrz złożył wszystkim życzenia radnym i mieszkańcom z okazji Nowego Roku oraz 
podziękował za dotychczasową współpracę. 
 
Przewodniczący RM złożył wszystkim radnym i mieszkańcom życzenia z okazji Nowego 
Roku. 
 

Ad. 13 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął L sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 
 
Protokołował:             Przewodniczący RM w Radkowie 

Józef Strug                          Stanisław Hajłasz 

                                              
                                                                                                                                                                                                                                                                                        


